
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Önkormányzat képviselı-testületének 2010. szeptember 15-én tartott 
közmeghallgatásáról.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı-polgármester 
                      Fonai Jenı-alpolgármester 
                      Bankics Krisztián 
                      Bızsöny András 
                      Gobányi Sándor 
                      Szijártó Józsefné 
                      Tombor János 
                      Wittmann Dezsı-képviselık 
                      Horváth Ernı CKÖ elnöke 
 
                      Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
                      Otterbein Csabáné- jk. vezetı 
 
Lakosság részérıl:  37 fı  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, mivel 8  fı képviselıbıl 8 fı jelen van. Ismerteti a napirendi pontokat.  

 
Napirend: 
  
Az Önkormányzat 2006-2010. évi tevékenységérıl szóló beszámoló 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 
Napirend tárgyalása:  
 

- Fonai Jenı- alpolgármester köszönti a jelenlévıket, elmondja, hogy ez egy rendhagyó 
közmeghallgatás, ahol a polgármester számot ad az elızı 4 évben végzett képviselı-
testületi munkáról. A beszámoló után lehetıség lesz arra, hogy mindenki feltehesse a 
kérdéseit.  Kéri a polgármester, hogy mondja el beszámolóját. A polgármesteri 
beszámoló után kerül sor a kisebbségi elnök beszámolójára is.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a megjelenteket. A napirendi pontban megfelelı 

beszámolóját a mellékeltek szerint megtartja. Kéri a jelenlévıket, hogy mondják el 
észrevételeiket, tegyék fel kérdéseiket.  

 
- Horváth Ernı- CKÖ elnöke megtartja a beszámolóját, amit külön jegyzıkönyv 

tartalmaz.  
 

Észrevételek, kérdések:  
 
1. Dr. Benedek Tünde- háziorvos: Háziorvosként köszöni a képviselı-testület 

támogatását, és a szép rendelıt is. Szeretne ı is a faluban lévı civil szervezetek körét 
bıvíteni egy olyan szervezıdéssel, amely a fiatalokkal, nıkkel, családokkal 
foglalkozna, az ott lévı gondokról, tapasztalatokról kapnának tájékoztatást, segítenék 
a gyermekek pihenését és táboroztatását is. Mindenkinek jó egészséget kíván. 
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2. Pintér István: A Petıfi utcában lévı Horhó sokat változott az elmúlt idıszakban, már 

nem veszélyes , és folyamatosan gondozott. Lecsökkentek a faluban a szemétledobó 
helyek is. A csatornázásról szeretne többet hallani, mivel arról nem szólt a beszámoló? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester . Már korábban 2000-ben elkezdıdött a szennyvízcsatorna 

rendszer kialakítása Dombóvárral együtt, de az a beruházás nem tudott megvalósulni. 
Azóta a képviselı-testület folyamatosan kereste a megoldásokat. Erre volt pályázati 
lehetıség is, sok településen is jártak, megnézték az ottani rendszereket, több 
alternatívát is tárgyaltak. A pályázat beadásával viszont  a többi fejlesztés elıl vonták 
volna el a forrásokat, hiszen kb. 10 millió forintba kerülne csak a hatástanulmány 
elkészítése. Egy ilyen beruházásba a lakosokat is bele kell vonni, amely több száz ezer 
forintot jelentene a lakosságnak, amit nem mindenki tudott volna finanszírozni. 
Felelısen ezen megoldás mellett nem tudott kiállni a testület. Ez természetesen fontos 
feladat lesz elıbb, vagy utóbb.  

- Köszöni a doktornınek a hozzászólását. Az önkormányzat nem tud mindent 
felvállalni, ezért is jó a civil szervezetek léte.  

 
3. Bétéri Ferenc:  A beszámolóban nem halott az önkormányzat vagyoni helyzetérıl, 

jelenleg mennyi pénzzel gazdálkodik az önkormányzat, van –e hitele, mit fog átadni a 
következı testületnek?  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Elmondja, hogy takarékosan gazdálkodott az 

önkormányzat, a 2010.-es évet 153 millió forinttal kezdték, az önkormányzat 
likviditása jó, több mint 5 millió forint van jelenleg is lekötve, és a Hivatal 
akadálymentesítési pályázatából is 13 millió forint érkezik még az önkormányzat 
számlájára. Ha kívánja ezt megnézheti, kifüggesztésre is kerül.  

 
 

- Amennyiben több kérdés nincs , megköszöni a részvételt és a közmeghallgatást 
bezárja.  

 
K.m.f. 

 
 
Zsalakó Ernı                                                                                       Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                                       körjegyzı  
   

 
 
  

 


